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وقت پاسخ گویی است آقای قربانزاده!
صادق رئیسی کیا

واگذاری سهام استقلال و پرسپولیس با ابهامات زیادی روبروست.
آقای قربان زاده:

درباره واگذاری سهام سرخابی ها وقت پاسخگویی شماست.
درباره واگذاری سهام ســرخابی ها به مردم، همه مخالفت ها و نظرات و نقدها 
و طرح ها را قاطعانه رد کردید. آنگونه که در تارنمای پرســپولیس نیوز آمده است 
در جلسه هم اندیشی باشگاه پرســپولیس در اوایل اسفندماه ۱۴۰۰ با قاطعیت ، 
فرمودید اگر ۱۵ اسفند سرخابی ها به مردم واگذار نشود، من می روم. یا این اتفاق 

می افتد یا من در خانه ام می نشینم و به کاری که از قبل داشتم می پردازم.
واگذاری ســرخابی ها را از طریق واگذاری سهام آنها به مردم رقم زدید و گویا 

هزاران نفر را صاحب سهم این دو باشگاه بزرگ کردید.
اکنــون که نزدیک به یک ســال از آن تاریخ می گذرد به جــای آنکه به آثار و 
تبعات تصمیم خود برای واگذاری ســهام سرخابی ها به مردم بیندیشید و بجای 
آنکه به بررســی و تحلیل علل و عوامل اصلی مرتبط بــا وضعیت کنونی این دو 
باشــگاه بپردازید هیات مدیره آنها را بابت قراردادها و هزینه ها و عملکرد به نقد و 
چالش می کشــید؛ همان هیات مدیره  و همان قراردادها و همان هزینه ها و همان 
عملکردهایی را نقــد می کنید که در زمان مدیریت و نظــارت جنابعالی بر روند 

واگذاری سهام سرخابی ها مستقر شده و بروز پیدا کرده اند.
گویا اکنون نیز به این نتیجه رسیده اید که مشکل در هیات مدیره سرخابی هاست 

و می خواهید آنها را تغییر دهید.
جناب آقای قربان زاده:

در این عرصه ، مدتی را با قاطعیت و با پاسخ رد به همه نظرات و طرح ها و نقدها 
پشت سر گذاشتید و پس از ساکت شدن بعضی از کارشناسان و صاحبنظران، شاید 
تصور کرده اید که به عملکرد و اندیشه شما درباره واگذاری سهام سرخابی ها هیچ 

نقد و نظری وجود ندارد.
برای آنکه در دام چنین اشتباهی گرفتار نشوید و برای آنکه مسئولان ذی ربط 
در کشــور نیز بیشتر بدانند چند اشکال از اشــکالات مهم درباره واگذاری سهام 

سرخابی ها را یادآوری می کنم به این امید که مورد توجه قرار گیرد:
روش مناسبی برای خصوصی سازی سرخابی ها انتخاب نکردید. واگذاری سهام 
ســرخابی ها به مردم و عرضه آن در فرابورس، در حالی انجام شــد که زمینه های 

قانونی و اجرایی و اقتصادی و اجتماعی و مدیریتی آن فراهم نبود.
زمان مناســبی را برای واگذاری سهام سرخابی ها در فرابورس انتخاب نکردید. 
در مقطع واگذاری ، بی اعتمادی ناشی از تنش هایی که در اواخر دولت گذشته به 
بورس وارد شــده بود و همچنین شرایط اقتصادی و اجتماعی کشور و مردم را در 

نظر نگرفتید.
بــه اندازه  لازم به شــفافیت صورت های مالی و وضعیــت بدهی ها و از جمله 
بدهی هــای ارزی ســرخابی ها و آثار آن بر روند آتی مدیریت در این دو باشــگاه، 

توجه نکردید.
در حالی که همکاران شما در دولت ، ساز آزادسازی نرخ ارز را کوک کرده بودند 
و شــما به این مسأله آگاه بودید اما حداقل از باب نظارت بر روند خصوصی سازی 
هم که شده توجه نفرمودید که وجود بدهی های ارزی و انعقاد قرارداد با مربیان و 
بازیکنان خارجی )که مبلغ قراردادشان ارزی است( چه آثار و تبعات مالی سنگینی 

را برای سرخابی ها در پی خواهد داشت.
اقتصــاد باشــگاه داری و اقتصاد ورزشــی را حداقــل، به انــدازه ای که برای 

خصوصی سازی این دو باشگاه لازم بود مورد توجه قرار ندادید.
آقای قربان زاده: کارکرد اقتصادی لیگ ورزشی ، حق پخش تلویزیونی مسابقات 
ورزشی، درآمدهای روز مسابقه، کارکرد اقتصادی شرکا و حامیان ورزشی، کارکرد 
اقتصادی شبکه های اجتماعی در ورزش، کارکرد اقتصادی اینترنت و فضای مجازی 
در ورزش ، کارکرد اقتصادی چهره های ورزشــی، کارکــرد اقتصادی و اجتماعی 
بکارگیری شــفافیت مالی و اطلاعاتی در ورزش از جمله مواردی است که امروزه 
در باشگاه داری حرفه ای جهان به آنها اهمیت زیادی داده می شود. آیا جنابعالی در 
مقطع واگذاری سهام سرخابی ها و ســپس در مراحل و گام های پس از واگذاری 

سهام به این گونه مسایل و موضوعات به اندازه لازم ، توجه و اهتمام داشتید ؟
جناب آقای قربانزاده:

آیا به عنوان رئیس سازمان خصوصی سازی، به اندازه لازم درباره خصوصی سازی 
سرخابی ها شــورای عالی ورزش، وزارت ورزش ، فراکسیون ورزش مجلس ، صدا 
و ســیما، فدراســیون فوتبال، کمیته ملی المپیک، جامعه پیشکسوتان فوتبال ، 
جامعه فرهیختگان و صاحب نظران ورزشی را به هم افزایی و همسویی و همکاری 
فراخواندید؟ آیا به هیچ لایحه و قانون و مقرره ای برای هموارسازی مسیر واگذاری 
ســرخابی ها نیاز نبود؟ در قبال خصوصی ســازی، دو باشگاه بسیار بزرگ ایرانی و 
آســیایی، چرا از فدراسیون فوتبال درباره وضعیت نابسامان اقتصادی لیگ فوتبال 

ایران، توضیح نخواستید؟
جناب آقای قربان زاده:

آنچه عرض شد فقط بخشی از مهمترین مسأیلی بود که طرح آنها با جنابعالی 
را لازم دیدم.

درباره  واگذاری بخشی از سهام سرخابی ها به مردم و درباره وضعیت کنونی آنها 
بلحاظ مدیریتی و اقتصادی و ورزشــی اکنون وقت پاسخگویی شما به این مسایل 
است. پاسخ به این مسایل و مسایل مهم دیگری که صاحبنظران مدیریت ورزشی 

مطرح می کنند می تواند راهنمای شما برای ارایه عملکرد بهتر باشد.
امیدوارم جنابعالی و مســئولان ذیربط ورزشی، پیش از هر اقدام دیگری درباره 

خصوصی سازی سرخابی ها به آنچه عرض شد عنایت لازم را مبذول فرمایند.

نگاه

علاوه بر جدایی فغانی از فوتبال ایران، اشتباهات داوری 
در لیگ برتر یکی از معضلات فدراسیون فوتبال است که 
با آن دســت و پنجه نرم می کند. فوتبال ایران همچنان 
فاقد کمک داور ویدیویی اســت و همین مساله صدای 

مربیان و باشگاه ها را در آورده است.
به همین مناســبت خبرآنلاین به سراغ سعید مظفری 
زاده داوری بازنشســته فوتبالمان رفته و با او گفتگویی 

انجام داده که در ادامه می خوانید:
آقای فغانی رســما از لیســت داوران الیت ایران 
کنار گذاشته شــد و به تازگی به عضویت داوران 
بین المللی اســترالیا درآمده است. این اتفاق چه 

ضربه ای به جامعه داوری ایران خواهد زد؟
با توجه به این که آقای فغانی از داوران شناخته شده در 
سطح جهان و فیفا هست، حذف ایشان از لیست داوران 
بین المللی یک اشــتباه بزرگ و یک بد سلیقگی و یک 
بی تدبیری از طرف فدراسیون فوتبال و کمیته داوران ما 
بود. ما داوری که افتخارآفرین بود و می توانست مسابقات 
بزرگی مثل جام ملت های آســیا را طی چند سال آینده 
قضاوت کند با دســت خودمان از لیست خارج کردیم و 
این فرصت را به کشورهای دیگر دادیم تا نام ایشان را به 
لیســت داوران بین المللی خودشان اضافه کنند. حضور 
آقای فغانی در مسابقات بین المللی بزرگ سبب می شد 
تــا ما دو کمک داور ایرانی و یــک داور چهارم هم کنار 
ایشان در مسابقات بزرگ داشته باشیم و با حذف ایشان 

تمام این فرصت ها از بین رفت.
علیرضا فغانی یکی از داورانی بود که بســیاری از 
داوران معتقد بودند در جام جهانی ۲۰۲۲ به حقش 
که قضاوت در فینال بود نرسید و زود کنار گذاشته 
شد، به نظر شما ایشــان می تواند در جام جهانی 

۲۰۲۶ حضور داشته باشد؟
خب با توجه به شرایط ســنی آقای فغانی در مورد این 
که ایشــان می توانند در جام جهانی بعدی حضور داشته 
باشند نمی توانم نظر قاطعی بدهم، غالبا سیاست فیفا این 
بوده است که برای حضور در مسابقات بزرگ بین المللی 
فرصت را به داورهای جوان تر بدهد، آقای فغانی با توجه 
به شرایط ســنی، تجربه و حضور های پی در پی که در 
جام جهانی داشــتند شاید شانس زیادی برای حضور در 
جام جهانی بعدی را نداشــته باشد. البته این را هم باید 
عرض کنم که علیرضا فغانی آمادگی بدنی خوبی دارد و 
این می تواند به او برای این شانس کمک کند تا بتواند از 
گزینه های داوری برای جام جهانی بعدی باشد، بستگی 
به قضاوت هایی دارد که در یک یا دو سال آینده و پیش 

از انتخابات داوران انجام می دهد. ولی برداشت شخصی 
من این اســت که با توجه به جوان گرایی فیفا و کمیته 

داوران فیفا شانس به جوان تر ها داده می شود.
یکی از مشــکلات بزرگ فوتبال ما و داوران نبود 
VAR و عدم شرکت داوران ایرانی در کلاس های 
مربوطه است که باعث شــده داوران الیت ایران 
از قضاوت در بازی های رســمی و آسیایی محروم 
شوند. با این شــرایط دوباره چگونه می توانیم به 

سطح یک داوری جهان برگردیم؟
متاســفانه سال هاســت که تیم ها و داوران ما صدایشان 
برای درخواســت VAR بلند اســت اما گوش شنوایی 
 VAR نبوده اســت، یا شاید هم همت لازم برای آوردن
نبوده اســت. ما همین الان هم از جنبه فوتبالی و هم از 
 VAR جنبه داوری از سایر کشورها عقب افتادیم. نبود
فقط به داوران ما ضربــه نمی زند بلکه به فوتبال ما هم 
ضربه می زند. باعث می شــود خیلــی از اتفاقاتی که به 
خاطر بودن VAR می توانــد در فوتبال بی افتد، درک 
و هماهنگیش برای ما ایجاد نشــود و در مســابقاتی که 
می رویم و VAR هست لطمه بخوریم. داوران ما چه در 
بخش خانم ها چه آقایان از این موضوع ضربه می خورند و 
اتفاقاتی که طی این چند سال افتاده است در حد شعار 
اســت. در دو سه سال اخیر هر وقت از من پرسیده شده 
اســت گفتم که در حد شعار بوده و برای تبلیغات گفته 
شده. فدراسیون ها و کمیته های مختلف بیشتر روی این 
موج شنا کردند و در عمل کاری نشده است. با توجه به 

زیرساخت ها و مشــکلات ارتباطی که با دنیا داریم من 
بعیــد می دانم که شــرایط آوردن VAR به این زودی 
ایجاد شــود. اگر هم باشــد برای چند استادیوم محدود 
و یک ســری بازی ها ملی می توانیم استفاده کنیم ولی 
در بحث کلی من فکر نمی کنم در آینده نزدیک شرایط 

برای آوردن var فراهم شود.
یکی از بحث های همیشگی در فوتبال ما مخصوصا 
در سال ها اخیر، اشتباهات داوری بوده است. حتی 
نبودن VAR هم باعث شــده تا جنجال ها ادامه 
پیدا کند. مثلا در بازی تراکتور و اســتقلال کمک 
داور گل اول تراکتور را آفساید اعلام کرد اما داور 
وسط گل را تایید کرد. داور وسط با توجه به این که 
نزدیک خط نبود چه طور تشخیص داد که صحیح 

است؟
همان طور که گفتم نبــود VAR لطمه های زیادی به 
ما زده اســت، هم در بخــش داوری و هم در در بخش 
بین المللی، لطمه دیگر هم مربوط به همین مســابقات 
داخالی اســت که باعث می شــود خطای انسانی داورها 
کاور نشود و این اشتباه باقی بماند روی نتایج بازی تاثیر 
بگــذارد. اما در مورد ان صحنه از بــازی خاص تراکتور 
و اســتقلال خب داور بــا تمرکز خوبی که داشــت که 
تشخیص داد کســی که در آخرین لحظه به توپ ضربه 
زده اســت و پاس را داده اســت بازیکن تیم مدافع بوده 
و همین باعث شــد که به کمــک داورش اعلام کند که 
فارغ از این که بازیکن مهاجم در آفساید بوده است یا نه 

آفساید نیست و به کمک داورش کمک کرد و این نشان 
از تمرکز و تسلط داور بازی داشت.

* به نظر می رســید داوران جدید قاطعیت داوران قدیم 
را ندارند و نمی تواننــد بازی را مدیریت کنند. این را در 
بازی ملوان و پرســپولیس دیدیم که بازی از دست داور 

خارج شد.
من خیلی موافق این مســئله نیستم. داوران ما همیشه 
داوران خوبی بودند، اســتعداد در کشور ما زیاد است و 
هر نسلی که کنار می رود و نسل جدید می آید قاطعیت 
و توانمندی و مدریت خوب خودشان را دارند. متاسفانه 
شــاید چیزی که باعث شد در چند سال اخیر داوری ما 
از آن نقطه اوج و بالا بودن در سطح آسیا به امروز برسد 
نبود مدیریت درســت در فدراسیون و کمیته داوران ما 
بوده اســت و یعنی روزمرگی و عدم تمرکز روی انتخاب 
استعدادها، نبود آموزش و دخالت دادن روابط شخصی، 
کســب رای و گزینش داور ها بر اساس این که هیئت ها 
را راضی کنند باعث شده داوری ما در این جا باشد. ولی 
از لحاظ شخصی داوران ما داوران خوبی هستند که اگر 
درست مورد آموزش قرار بگیرند و مدیریت قاطعی پشت 
آن ها برای حمایتشان باشد می توانند داوری ما را به اوج 
برگردانند. این مســئله بیشتر مربوط به ضعف مدیریتی 
و ضعف فدراسیون فوتبال در چند سال اخیر بوده است.

* قرار بود دربی را به عرب براقی بدهند اما گویا نســبت 
فامیلی او با فغانی باعث شــد تا این داور نتواند دربی را 

سوت بزند.
من هم این را شــنیده بودم که قرار بوده ایشان دربی را 
ســوت بزنند، اما این که چرا سوت نزدند و عوض شدند 
یا این که حضور ایشــان قطعی بوده یا نه را نمی دانم و 

نمی توانم نظر قطعی بدهم.
فکر می کنید VAR مشــکلات داوری ما را حل 
می کند؟با این که علم هر روز در حال پیشــرفت 
است و تکنولوژی به کمک فوتبال و داوری آمده 
اســت، فکر می کنید این اتفاق ها از جنجال ها کم 

می کند؟
قطعــا VAR می تواند به داوری و فوتبال ما کمک کند، 
بــه هر حال تکنولوژی نه تنهــا در فوتبال بلکه در همه 
جای به کمک انســان ها آمده و سعی کرده است نقاط 
ضعف را پوشش دهد. VAR جای خودش را در فوتبال 
باز کرده اســت و سعی کردند آن وقفه و حالت هایی که 
به فوتبال لطمه بزند را برطرف کنند و الان آن ســود و 
منفعت VAR خیلی بیشــتر از نبودنش اســت. این به 

داوری می تواند در کشور ما و جهان کمک کند.

پیشکسوت تیم فوتبال پرســپولیس می گوید گل محمدی با 
قهرمان کردن این تیم در نیم فصل کار بزرگی کرده است.

سپهر حیدری در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط پرسپولیس 
در نیم فصل گذشــته لیگ برتر فوتبال ایــران اظهار کرد: در 
این فصل پرسپولیس با جذب بازیکنان جدید سعی کرد تیم 
خود را نسبت به فصل گذشته تقویت کند که این اتفاق بسیار 
خوبی بود. بازیکنانی که به پرســپولیس آمدند همه از نفرات 
خوبی محســوب می شوند که در یک تیم وزنه هستند. خیلی 
از این بازیکنان به میل خودشــان به پرســپولیس آمدند و به 
نوعی پرسپولیســی  بودن خود را نشان دادند. علیرضا بیرانوند 
و مرتضــی پورعلی گنجی از این نفرات بودنــد و بعد از آن ها 
نفرات دیگر هم اضافه شــدند. وی افزود: موضوع نگران کننده 
در نقل وانتقالات جذب نشدن یک مهاجم بود که این موضوع 
باعث نگرانی هواداران شــده بود اما در میانه فصل لوکادیا آمد 
که به نظرم بسیار دیر به تیم ملحق شد. لوکادیا با وجود اینکه 
کیفیت بســیار بالایی داشــت اما دچار اضافه وزن بود و این 
موضوع هم کار را ســخت کرده بود. لوکادیا از شرایط آرمانی 

فاصله داشــت و حتی روی یکی دو گل اگر دروازه بان آماده ای 
برابرش قرار می گرفت توپ ها به گل تبدیل نمی شــد. در هر 
صورت لوکادیا بازیکنی تاثیرگذار بود که در اوج حساســیت 
تیم را رها کــرد و رفت. بازیکن نباید طــوری قرارداد ببندد 
که به راحتی تیم را رها کنــد و برود. یعنی نباید هیچ بندی 
در قراردادش باشــد که او به واسطه آن بند مجبور به ماندن 
باشــد؟ او با یک بهانه رفت و دست آقای گل محمدی را خالی 
گذاشــت. پرســپولیس الان احتیاج به دو مهاجم شش دانگ 
دارد. وی درباره شرایط دیاباته هم گفت: دیاباته با مصدومیت 
روبه رو شده و اینگونه اگر پیش برود آقای گل محمدی کارش 
سخت خواهد بود. با این حال یحیی گل محمدی بدون مهاجم 
پرســپولیس را قهرمان نیم فصل کرد که این کار هر مربی ای 
نیســت و او کار بزرگی کرده است. در این بین سایر بازیکنان 
هم جور نبود مهاجم را کشیدند و کمک کردند که نبود مهاجم 
جبران شود. کار بازیکنان پرسپولیس از این نظر بسیار با ارزش 
بود. حیدری همچنین گفت: در جام رمضان هم اینگونه نیست 
که یک بازیکن بیاید و همینطــور بی دلیل تیم را رها کند و 

برود. هنوز برایم عجیب است که لوکادیا چطور توانست برود؟ 
لوکادیا خیلی دیر جذب شد که باعث اعتراض هواداران شده 
بود اما خیلی راحت اراده کرد و رفت. قرارداد یک فوتبالیست 
نباید اینگونه باشــد که یک فوتبالیست به راحتی  جدا شود 

و بــرود. بزرگ ترین بازیکنان دنیا هم بــه قرارداد خود پایبند 
هستند. رونالدو در منچستر اذیت می شد اما مجبور بود تا پایان 
فصل بماند. در قرارداد لوکادیا حتما بندی وجود داشته که او 

توانسته بر اساس ان بند فسخ کند و برود.

ملی پوش اســنوکر ایران پس از شکســت در 
مرحله یک چهارم نهایی مســابقات مســترز 
می گوید که تمرینــات خود را بیش تر خواهد 
کــرد. به گزارش ایســنا، در جریــان مرحله 
یک چهارم نهایی مســابقات مسترز، حسین 
وفایی به مصاف جک لیزووســکی مرد شماره 
۱۲ جهــان رفت و با نتیجه ۶ بر ۴ شکســت 
خورد. این شکســت در حالی برای وفایی رقم 
خورد که ملی پوش اســنوکر ایــران در رده 
۱۹ جهان ایســتاده اســت. با این باخت، ملی 
پوش ایران از ادامه این مســابقات حذف شد. 
ســایت تور جهانی اسنوکر درباره این مسابقه 
نوشت: جک لیزووســکی که از میگرن شدید 
رنج می برد، می ترســید که مجبور شود چند 
ساعت قبل از مسابقه یک چهارم نهایی خود با 
حسین وفایی، از مسابقات خارج شود اما او در 
رقابتی سخت با امتیاز ۶ بر ۴ به بهترین شکل 

خود پیروز شــد. جک لیزووسکی پس از این 
پیروزی گفت: امروز بعدازظهر وحشت کردم. 
من چیزی نمی دیدم، چراغ خاموش بود. واقعا 
نگران بودم که بازی را از دست داده باشم. من 
سه ســاعت خوابیدم و بعد از آن می توانستم 
ببینم. برنده شدن در دو فریم اول امشب من 
را آرام کرد زیرا نمی دانستم که قرار است چه 
کاری را انجام دهم. خدا را شــکر که مسابقه 
ســاعت ۷ بعد از ظهر بود، زیرا اگر زودتر بود 
نمی توانســتم در خط مستقیم به توپ  سفید 
ضربه بزنم چه برســد به این که برنده شــوم. 
من چندین سال است که میگرن نداشته ام و 
مطمئن نیســتم چه چیزی باعث آن شد. روز 
بســیار طولانی و خسته کننده ای بوده است و 
من در نیمه نهایی هســتم. سایت تور جهانی 
ادامه داد: این بازیکن با اســتعداد ۳۱ ساله که 
پیش از این هرگز در این تورنمنت پیروز نشده 

بود، به جمع چهــار بازیکن پایانی راه یافته و 
روز شــنبه ساعت ۱۳ به مصاف مارک ویلیامز 
خواهد رفت. جک لیزووسکی مرد شماره ۱۲ 
جهان  گفت: اکنون در نیمه نهایی هستم، این 
همان چیزی اســت که رویای آن را داشتم و 
آرزو داشتم انجام دهم. سعی می کنم هیجان 
زده نشــوم، خوشحالم که فردا تعطیل است و 
می توانم منتظر مسابقه با مارک باشم و از آن 
لذت ببرم. وفایی اولین بازیکن ایرانی است که 
در مســابقات مسترز شرکت می کند و پس از 
پیروزی خوب در دور اول مقابل مارک سلبی، 
ممکن بود بیش تر پیشرفت کرده اما نتوانست 
از فرصت هایی که پس از برتری ۳-۲ به دست 
آورد، اســتفاده کند. وفایی قهرمان رقابت های 
شــوت اوت در خصوص ایــن رقابت گفت: با 
احترام به جک، او شایســته کســب عناوین 
بزرگ اســت و امیدوارم این کار را انجام دهد. 

من هم دارم سعی خود را  برای بردن در یک 
تورنمنــت بزرگ می کنم. باید تجربه کســب 
کنیــد و از ســایر بازیکنان یــاد بگیرید. من 
نمی خواستم این مسابقات برای من تمام شود، 
زیرا از هر ثانیه آن لذت برده ام. بازی کردن در 
مقابل ۲ هزار نفر لذت بخش اســت. من همه 

آن ها را دوست دارم و می خواهم از آن ها برای 
حمایت شــان تشــکر کنم. حتی وقتی باختم 
برایم دســت زدند. به زودی آن ها را خوشحال 
خواهــم کرد. تــا جایی کــه می توانم تمرین 
می کنم زیــرا می خواهم در ایــن رویدادهای 

بزرگ حضور داشته باشم.

سعید مظفری زاده: نبود VAR به فوتبال ما ضربه می زند

حذف فغانی بدسلیقگی فدراسیون فوتبال است

سپهر حیدری: 

قهرمانی پرسپولیس کار بزرگ گل محمدی بود

جک لیزووسکی:

ممکن بود رقابت را از دست بدهم

یک پیشکسوت استقلال معتقد است نیمکت استقلال برای 
موفقیت در دو جام نباید اینگونه خالی باشد.

صادق ورمزیار در گفت وگو با ایسنا درباره پیروزی وضعیت 
استقلالی ها و پیروزی این تیم در جام حذفی مقابل تراکتور 
اظهار کــرد: نتیجه خوبی بود اما اســتقلالی ها از نظر فنی 
مشکلات خاص خودش را دارد و باید این را حل کنند. بازی 

از نظر نتیجه خوب بود و اســتقلال در جام ماندگار شد. از 
نظر روحی و روانی هم این نتیجه به تیم کمک می کند اما 
از نظر وضعیت تیم در زمین و بازی باید بگویم راضی نبودم.

او ادامه داد: استقلال آن بازیکنی را که بتواند تیم را رهبری 
کند، در اختیار ندارد. بازیکنان مدنظرشــان متزلزل عمل 
می کنند. آن ها بازی ســاز خوب در تیم ندارد. ســه هافبک 

تراکتور بلد بودند چگونه به تیم نظم دهند اما در اســتقلال 
این نوع بازیکنان را نداشتیم. روزبه چشمی تا حدودی بهتر 
از بقیه بــود اما بقیه بازیکنان یک شــکل بازی می کردند. 
نمی دانم آمانوف شرایطش چگونه است اما اگر بتوانند او را 

برگردانند، شاید به استقلال کمک کند.
این پیشکسوت اســتقلال در رابطه با نقاط ضعف استقلال 
بیان کرد: می تواننــد یک هافبک طراح به تیم اضافه کنند. 
استقلال چون پیروز شده است، بهتر است از نقاط ضعفش 
صحبت کنم. آن ها باید فکری هم به حال دفاع وسط هایشان 
بکنند چون دفاع اســتقلال آسیب پذیر بود. در سمت چپ 
هــم باید بهتــر از این کار کنند. من در ســمت چپ بازی 
می کردم و اکنون انتظار بیشــتری در این پســت از جعفر 
ســلمانی دارم. او در پایان اضافه کرد: این برد شاید بتواند 
به اســتقلال کمک کند تا در لیگ شرایط خوبی پیدا کند. 
جام حذفی فرصت خوبی است تا یک تیم به قهرمانی برسد 
اما در اســتقلال مصدومان زیادی داریم. امیدوارم استقلال 
نفراتش را برســاند چون بــازی در دو جام نیاز به بازیکنان 

بیشتری دارد و نباید نیمکت تیم خالی باشد.
تعبیر خسرو حیدری از بازی های استقلال در فصل جاری

مربی اســتقلال می گوید هر بازی این تیم در فصل جاری 
یک فینال اســت چرا که تیم های رقیب بــا انگیزه زیادی 

مقابل استقلال حاضر می شوند.
به گزارش ایســنا، خســرو حیدری، مربی استقلال بعد از 
پیروزی این تیم مقابل تراکتور و صعود به مرحله یک هشتم 

نهایی جام حذفی گفت: هر بازی استقلال یک فینال است 
چون همه تیم ها مقابل اســتقلال انگیزه دارند. به بازیکنان 
هم می گوییم که انگیزه شــما باید ۱۰ برابر باشــد. در این 
هفته روی نقاط ضعف خودمان هم کار کردیم و امروز شش، 

هفت موقعیت داشتیم ولی مردیم تا بردیم!
مربی اســتقلال درباره اینکه به بازیکنان گفته بود تراکتور 
را ســورپرایز خواهند کرد گفت: در بــازی قبل تراکتور ما 
را ســورپرایز کرد و تیم خوبی اســت و مربــی خوبی دارد. 
خیلی خوب ما را تحت فشــار گذاشتند اما امروز گفتم که 
ما باید آن ها را سورپرایز می کردیم. دیدید که موقعیت های 
خوبی داشــتیم و می توانســتیم نیمه اول را برنده از زمین 
خارج شــویم.  او در واکنش به اینکه چرا تیم با یک باخت 
متهم به کم کاری می شود اظهار کرد: برای همه پیشکسوتان 
احترام قائل هستم. ما در تیم خودمان از این چیزها نداریم. 
ســیاوش یزدانی با درد بازی می کند و لگن او ترََک خورده 
است. تمام فوتبالیست ها با سختی به اینجا رسیده اند و هیچ 
وقت با کم کاری در زمین ظاهر نمی شوند. به بازیکنان گفتم 
که من و کادرفنی به شما ایمان داریم. ما یک دل بودیم که 

بازی ای را که باخته بودیم با برد تمام کردیم.
مربی استقلال درباره اعتراض بازیکنان و مربیان تراکتور به 
داوری گفت: در بازی هــای قبلی پنالتی های ما را نگرفتند 
و امــروز هــم اخباری یک بار جلو آمده بــود و یک بار هم 
بازیکن ما وارد محوطه جریمه شد و پنالتی را تکرار کردند 

و تمام شد.

صادق ورمزیار:

 استقلال رهبر و  هافبک طراح می خواهد

آخرین وضعیت مجتبی محرمی در بیمارستان
پیشکوست تیم فوتبال پرسپولیس بر اثر یک حادثه در بیمارستان بستری شد.
به گزارش ایســنا، مجبی محرمی بازیکن ســال های دور پرســپولیس بر اثر 
یک حادثه دچار شکســتی لگن شد و به همین خاطر در بیمارستان تحت عمل 
جراحی قرار گرفت. درحال حاضر پزشکان وضعیت او را مثبت ارزیابی کرده اند و 
به زودی از بیمارستان مرخص خواهد شد. مجتبی محرمی درحال حاضر در یکی 

از بیمارستان های کیش بستری است.

قسط اول ۲۵۰ هزار یورویی رادوشوویچ پرداخت شد
باشگاه پرسپولیس قسط اول مطالبات دروازه بان پیشین خود را پرداخت کرد.

به گزارش ایسنا، بعد از فسخ قرارداد رادوشوویچ با پرسپولیس، این دروازه بان 
از پرسپولیس به کمیته وضعیت فیفا شکایت کرد و در نهایت پرسپولیس محکوم 
به پرداخت ۸۶۶ هزار یورو به این دروازه بان شد. پرسپولیسی ها که قصد داشتند 
پرونده را به دادگاه CAS ببرند در نهایت بعد از مذاکراتی با رادوشوویچ با او به 
توافق رســیدند که مطالبات او را تا پایان ســال ۲۰۲۳، در چهار قسط پرداخت 
کنند و موعد یکی از اقســاط هم ۲۵ دی بود. با وجــود این که دو روز تا موعد 
قسط پرسپولیس باقی مانده بود، این باشگاه امروز ۲۵۰ هزار یورو به رادوشوویچ 
پرداخت کرد تا به این ترتیب او قسط اول خود را دریافت کرده باشد. پرسپولیس 

در این پرنده باید سه قسط دیگر به رادوشوویچ پرداخت کند.

جزئیات پیوستن انکونکو به چلسی در تابستان
انتقال کریستوفر انکونکو به چلسی پس از پایان فصل جاری با ۶۵ میلیون یورو 
قطعی شد. به گزارش ایسنا و به نقل از اسپورت، کریستوفر انکونکو فصل بسیار 
خوبی را با لایپزیش پشــت سر گذاشته است. فصل قبل این بازیکن فرانسوی با 
وجود آن که یک هافبک بود اما توانست ۲۰ گل برای تیمش به ثمر برساند. او در 
تابســتان سال ۲۰۲۳ با مبلغ ۶۵ میلیون یورو راهی لندن خواهد شد و پیراهن 
چلسی را به تن خواهد کرد. بر این اساس پیوستن انکونکو به آبی های لندن در 
تابستان قطعی شده است. گفته می شود انکونکو تا سال ۲۰۲۸ با چلسی قرارداد 
امضا کرده است و این قرارداد از طرف چلسی در پایان فصل جاری منتشر خواهد 
شد. چلسی شامگاه پنج شــنبه، ۲ بر یک مقابل فولام شکست خورد و در حال 

حاضر در رده دهم جدول لیگ برتر است.

برکناری آلفارو از هدایت اکوادور
فدراسیون فوتبال اکوادور )EFF( جدایی گوستاوو آلفارو را که تصمیم گرفته 
بود پس از جام جهانی ۲۰۲۲ قطر در این تیم باقی نماند، اعلام کرد. به گزارش 
ایســنا و به نقل از بی ساکر، پس از جدایی گوستاوو آلفارو، تیم ملی اکوادور حالا 
برای رقابت های پیش رو باید به دنبال ســرمربی جدید باشد. این آرژانتینی ۶۰ 
ساله پیش تر اعلام کرده بود قصد دارد برای حضور یا ترک کردن تیم ملی اکوادور 
فکر کند. با این حال بامداد امروز)جمعه( فدراســیون فوتبال این کشور با انتشار 

بیانیه ای جدایی او را اعلام کرد. 

اخبار کوتاه


